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I skolen har de nydt at kunne fejre julens traditioner uden restriktioner. Glæden var lige så stor, da 

de kunne konstatere, at skolen havde været fri for hærværk hen over nytåret.  

Både i skolen og i børnehaven er der ansat nyt personale pr. 1/1. I børnehaven er Dorthe 

konstitueret leder. I børnehaven er man pr. 1/1 begyndt at arbejde med en ny struktur, hvor 

børnene er delt ind i mindre læringsgrupper. I SFO arbejdes der på synlighed i aktiviteterne.  

I institutionerne betyder åbningstid, at børnene først må komme, når børnehave/SFO åbner og 

skal være ude til lukketid. Altså er det ikke nok, at man som forældre går ind ad døren til lukketid 

og så forventer, personalet har tid til at snakke, for de har fri.   

Bestyrelsen har været til ”Tour de Bestyrelse”. Det handlede i år om, hvilke forpligtelser vi som 

bestyrelse har. En dygtig oplægsholder, der lagde vægt på opsynspligten som bestyrelsesmedlem. 

En aften, der gav anledning til dialog om vores arbejde og nye input til det videre arbejde. 

Herning Model PALS har ledelsen valgt at opprioritere i dette skoleår. Der arbejdes forskelligt med 

PALS på de tre afdelinger. I indskolingen er det en del af morgensamling. På mellemtrinnet i 

klassen. I udskolingen har man en månedens regel, her bruger de et evalueringsskema på tavlen til 

slut på dagen.  

PALS er andet end ”Godt gået kort”, som mest bruges på indskolingen. Det handler også om den 

tilgang, som lærerne har til elever i dagligdagen. Der snakkes om, at det kunne være godt, når der 

kommer nye årgange til skolen at formidle, hvad PALS er, men også at genopfriske i forhold til 

eksisterende forældre.  

Mødet slutter med gennemgang af kommende års budget og skolens tanker om, hvad der er af 

nye muligheder med færre elever - kun et spor på de fleste årgange og ingen forventning om 

højere børnetal. 

På bestyrelsens vegne  
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